

Terms and Conditions:

Application for Muscat Bay Club membership is open to individuals only and does not include corporate entities.

Membership is available to all National Bank of Oman customers who meet the following conditions:

The applicant must be at least 21 years old.

The account category must be either Sadara or Private Banking.

The membership application form must be completed in full and submitted either by email to community@muscatabay.com or delivered in person to the Muscat Bay office.

Muscat Bay reserves the right to accept or reject any membership application at its sole discretion.

The membership card is personal and non-transferable, and may only be used by the registered member.

Members must present their membership card when visiting facilities that offer discounts to ensure smooth and easy access to the benefits.

In case of loss, theft, or damage of the membership card, the member must inform the Muscat Bay Community Management via email or by calling 24857050.

A replacement fee of **OMR 20** will be applied for issuing a new membership card in the event of loss, damage, or theft.

الشروط والأحكام:

على عضوية نادي خليج مسقط متاح للأفراد ولا يشمل الشخصيات الاعتبارية.

العضوية متاحة لجميع زبائن البنك الوطني العماني الذين تطبق عليهم الشروط التالية:

العمر لا يقل عن 21 عام

فئة الحساب ضمن الصدارة أو Private Banking يجب تعبئة نموذج طلب العضوية بالكامل وإرساله عبر البريد الإلكتروني community@muscatabay.com أو تسليمها باليد في مكتب خليج مسقط.

تحتفظ خليج مسقط بالحق في قبول أو رفض أي طلب عضوية وفقاً لتقديرها الخاص.

بطاقة العضوية شخصية وغير قابلة للتحويل، ويُسمح باستخدامها فقط من قبل العضو المستفيد.

يجب على الأعضاء إبراز بطاقة العضوية عند زيارة المرافق التي توفر الخصومات لضمان سهولة وسلامة الاستفادة.

في حال فقدان أو سرقة أو تلف بطاقة العضوية، يجب على العضو إبلاغ إدارة مجتمع خليج مسقط عبر البريد الإلكتروني أو الاتصال: 24857050.

يتم تطبيق رسم استبدال قدره 20 ريال عماني لإصدار بطاقة عضوية بديلة في حال الغلقان أو التلف أو السرقة.

